
Zgierz 23 sierpnia 2024r. 

Klub Radnych Koalicja Obywatelska 
Radny Łukasz Wróblewski 

Pan Przemysław Staniszewski 

Prezydent Miasta Zgierza 

Zwracam się do Pana Prezydenta z pytaniem o dalsze losy programu Mieszkanie za 

remont. 

Ile lokali znalazło najemców w I i II edycji? Czy wszystkie podpisane umowy przebiegają 

zgodnie z założeniami i remonty są realizowane? 

Jeśli były odstąpienia od tych umów to w ilu przypadkach i jakie były przyczyny? 

Czy Miasto planuje uruchomienie kolejnej edycji programu? 

w trybie art. 24 ust. 6 u.s.g 
przekazuję do 

prezydenta Miastc Łgwt* 
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